

BUILDEX

المعرض الدولي للبناء

2025 / 5 / 31 - 27

مدينة المعارض - دمشق, سورية



22nd International Exhibition
For Construction **27 - 31 May** **20**
Damascus Fairground - Syria **25**



BUILDEX

A renewed force is ready
to work by your side

BUILDEX:

The importance of The International Exhibition for Construction - BUILDEX originates from the fact that it represents the ideal platform for construction companies to capitalize on the promising Syrian market, by facilitating the productive exchange of knowledge between suppliers, manufacturers, buyers, importers, engineers, consultants, and decision makers, enabling fruitful collaborations and business growth.

THE BIGGEST CONSTRUCTION HUB IN SYRIA:

During its previous editions, the International Exhibition for Construction BUILDEX was able to contribute to the development of the construction and real estate sector in Syria, and was able to strengthen its presence as the most successful international exhibition specializing in the construction sector in the MENA region, and became the main gateway for many international companies targeting the Syrian market and neighboring markets.

BUILDEX is the only exhibition in Syria that brings together decision-makers, experts, and all parties involved in the field of construction and real estate development, who visit BUILDEX to invest in the important business environment provided by the exhibition.

BUILDEX meets all international standards to be the ideal platform for business growth by providing opportunities to enter the huge and growing construction market in Syria, and an opportunity to attract new customers for participating companies from all specialties, making BUILDEX an unparalleled platform that makes participation in it necessary for all specialized companies and entities.

بيلدكس:

تكمّن أهمية المعرض الدولي للبناء - بيلدكس بكونه يشكل المنصة المثلى التي تمكّن الشركات العاملة في مجال البناء والتشييد من استكشاف واستثمار الفرص المتوفرة في السوق السورية الواعدة عبر خلق بيئة للتواصل المنتج والفعال بين جميع الأطراف المعنية بقطاع البناء من موردين ومصنعين ومهندسين واستشاريين وصناع القرار، مما يتيح فرص التعاون المثمر لنمو الأعمال.

التظاهرة الأهم في قطاع البناء السوري:

تمكّن المعرض الدولي للبناء بيلدكس خلال دوراته السابقة من المساهمة في تطوير قطاع البناء والعقارات في سورية، وقد عزز مكانته باعتباره المعرض الدولي الأكثر نجاحاً في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. وهو بمثابة بوابة دخول رئيسية للشركات العالمية التي تتطلع إلى الاستفادة من السوق السورية والمناطق المجاورة لها.

يعتبر بيلدكس المعرض الوحيد في سورية الذي يجمع صناع القرار والخبراء وجميع الأطراف المعنية بمجال البناء والتطوير العقاري، الذين يقومون بزيارة بيلدكس لاستثمار بيئة الأعمال المهمة التي يوفرها المعرض.

يلبي معرض بيلدكس جميع المعايير العالمية ليكون المنصة المثالية لنمو الأعمال التجارية من خلال توفير الفرص للدخول لسوق البناء الضخم والمتنامي في سورية، وفرصة لاستقطاب عملاء جدد للشركات المشاركة من جميع الاختصاصات، مما يجعل بيلدكس منصة لا مثيل لها تجعل المشاركة فيه ضرورية لجميع أصحاب الاختصاص.





BUILDEX 2025 A COMPREHENSIVE CONSTRUCTION SHOW:

The 22nd edition of BUILDEX attracts the most important companies working in various fields of construction technologies and materials sectors from Syria and the world, in addition to the most important international studies offices and ministries specialized in the construction and real estate development sector, major buyers of building materials, BUILDEX also attracts delegations of engineers and contractors unions from all Syrian governorates and neighboring countries, BUILDEX is one of the most important annual events specialized in this pivotal sector in Syria and the region.

BUILDEX will be held concurrently with the 11th International ICT Exhibition – HiTech, and the 9th International Syrian Industrial Exhibition, constituting a huge economic event that will allow visitors to get acquainted with all the most recent updates in the vital construction, ICT and Industrial sectors, as the exhibitions will include a rich program of B2B meetings, seminars, and workshops, designed around the next period of Syria's economic revival.

BUILDEX 2024 IN NUMBERS:

Under the patronage of the Ministry of Public Works and Housing, the previous edition of BUILDEX was held with wide and important local, Arab and international participation in June 2024, BUILDEX hosted 320 of leading local and international brands, in addition to the most important public entities related to the construction and infrastructure sectors, The participants noted the comfortable atmosphere and the high standard of organization of the exhibition, praising the quality of specialized visitors from Syria, neighboring countries, and internationals, which highlights the superiority of the exhibition and its position of leadership in the domain of construction exhibitions in the region.

A comprehensive B2B program was provided for all international participants, enabling these participants to network with selected private and public entities based on their specific requests or on our International B2B Program that matches companies based on common interest.

بيلدكس 2025 تظاهرة شاملة في قطاع البناء:

تستقطب الدورة الثانية والعشرون لمعرض بيلدكس أهم الشركات العاملة في مختلف مجالات البناء والإنشاء من سورية والعالم بالإضافة لأهم مكاتب الدراسات العالمية والوزارات المعنية بقطاع التشييد والتطوير العقاري وكبار مشترى مواد البناء، كما يستقطب المعرض وفود نقابات المهندسين والمقاولين من كل المحافظات السورية وبلدان الجوار، حيث يشكل بيلدكس أحد أهم الفعاليات السنوية المتخصصة بهذا القطاع المحوري في سورية والمنطقة.

يقام معرض بيلدكس بالتزامن مع الدورة الحادية عشر لمعرض تكنولوجيا المعلومات والاتصالات – HiTech، والدورة التاسعة لمعرض سورية الصناعي الدولي مشكلين تظاهرة اقتصادية وصناعية ضخمة تتيح للزوار الاطلاع على أهم التطورات في قطاعات البناء وتكنولوجيا المعلومات والاتصالات والصناعة، حيث تضم هذه المعارض برنامجاً غنياً من لقاءات العمل المخططة مسبقاً والمحاضرات وورشات العمل المتخصصة بالعديد من المجالات الحيوية التي ترتبط ارتباطاً وثيقاً بتشكيل المرحلة التالية من النهضة الاقتصادية لسورية.

بيلدكس 2024 بالأرقام:

برعاية وزارة الأشغال العامة والإسكان أقيمت الدورة السابقة لمعرض بيلدكس في حزيران 2024 بمشاركة محلية وعربية ودولية واسعة وهامة، احتضن بيلدكس 320 علامة تجارية رائدة تغطي مختلف اختصاصات قطاع البناء، بالإضافة لأهم جهات ومؤسسات القطاع العام المعنية بقطاع البنى التحتية والبناء، ونوه المشاركون إلى الأجواء المريحة ومستوى تنظيم المعرض مشيدين بالكم النوعي من الزوار المتخصصين المهتمين من سورية والبلدان المجاورة وباقي الدول، الأمر الذي يؤكد تفوق المعرض ومحافظة على موقع الريادة على صعيد معارض البناء في المنطقة.

أقيم ضمن المعرض العديد من لقاءات العمل المخطط لها مسبقاً B2B بين الشركات المحلية والدولية المشاركة من جهة، وبين زوار المعرض الذين تعددت جنسياتهم وتخصصاتهم من جهة أخرى.



Sectors

الاختصاصات



BUILDING
CONSTRUCTION
& CONTRACTING

البناء والإنشاءات
والمقاولات



HEAVY MACHINERY
& EQUIPMENT

الآليات والمعدات
الثقيلة



MARBLE & STONE

الحجر والرخام



BATHROOMS, CERAMIC
& SANITARY WARE

الحمامات والسيراميك
والصحية



CLADDING & FACADES

الواجهات والإكساء
الداخلي والخارجي



PAINTS & FINISHES

الدهانات والتشطيبات



INSULATION
MATERIALS

مواد العزل



RAW MATERIALS

المواد الأولية



ELECTRICITY &
ENERGY

الكهرباء والطاقة



GARDEN EQUIPMENT
& SWIMMING POOLS
SUPPLIES

تجهيزات الحدائق
ومستلزمات المسابح



LIGHTING

الإضاءة



WATER TECHNOLOGIES

معالجة المياه



RENEWABLE
ENERGY

الطاقات المتجددة



ENVIRONMENTAL
SUSTAINABILITY

الاستدامة البيئية



SERVICES

الخدمات

BUILDEX VISITORS

BUILDEX attracts many economic personalities and officials such as ministers, ambassadors, and other VIPs concerned with the field of building and construction in addition to media presence and recurring visits from many local, Arab, and international official delegations, trade unions, businessmen, professionals and companies working in the field of construction and supplies from inside and outside Syria.

BUILDEX witnessed in its previous session many important visits by Syrian, Arab and foreign ministers, dignitaries and decision makers.

- Over 25,000 visitors excluding officials and repeated visitors attended the last edition of BUILDEX.
- Classifications of visitors which attended BUILDEX 2024:

48% Engineers, Contractors, Architects, Project Managers, Businessmen, Decision Makers (Managers, Company Owners, Partners).

34% Sales & Marketing, Agents, Distributors, Facility Management, Insurance, Real Estate Developers, Human Resources, Public Services.

13% Official and Trade Delegation, Diplomats.

5% Media, Publishing, Students.

زوار معرض بيلدكس

يتميز معرض بيلدكس باستقطابه للفعاليات الاقتصادية والحضور الرسمي للوزراء والسفراء والشخصيات المهمة في مجال البناء والعمران، إضافة إلى الحضور الإعلامي المحلي والعربي والدولي وصناع القرار والوفود الرسمية التي تمثل الوزارات والنقابات ورجال الأعمال وأصحاب المهن والشركات العاملة في مجال البناء ومستلزماته من داخل سورية وخارجها، حيث شهد المعرض في دورته السابقة العديد من الزيارات المهمة لوزراء وشخصيات مهمة وصناع قرار سوريين وعرب وأجانب.

- بلغ عدد زوار بيلدكس في دورته السابقة أكثر من 25 ألف زائر عدا عن الزوار الرسميين والزوار المتكررين.
- توزعت نسب فئات الزوار الذين زاروا بيلدكس 2024 كالتالي:

48% مهندسين، مقاولين، فنيين، معماريين، مدراء مشاريع، رجال أعمال، أصحاب قرار (مدراء، أصحاب شركات، شركاء).

34% مبيعات، تسويق، وكلاء، موزعين، إدارة مباني، تأمين، مطورين عقاريين، موارد بشرية، خدمات عامة.

13% جهات حكومية ووفود رسمية.

5% آخرين من صحافة وإعلام وطلاب.



من الزوار أبدوا رغبتهم بزيارة الدورة القادمة

Of visitors intend to visit the coming edition

96%

من الزوار أشادوا بتنوع ونوعية المعروضات

Of visitors appreciated the varieties and quality of exhibits

74%

من الزوار أشادوا بتنوع وتخصص العارضين

Of visitors appreciated the variety and specialization of exhibitors

79%

من الزوار حققوا الغايات المرجوة من زيارتهم للمعرض

Of visitors stated that their objectives had been met

83%

آراء الزوار

VISITORS
OPINIONS

OBJECTIVES OF ATTENDING BUILDEX 2024

(These figures are based on questionnaires submitted by participants)

هدف العارضين من المشاركة بمعرض بيلدكس 2024

(هذه الأرقام مبنية على الاستبيانات المقدمة من العارضين)

22%



تقييم المنتجات
و/أو الخدمات
المنافسة

Evaluate
Products

60%



الإعلان عن
منتجات أو
خدمات جديدة

Promote
New Products
Or Services

58%



دراسة السوق

Observe The
Market

90%



تعزيز موقع
الشركة في
السوق

Reinforce
Company
Position In
The Market

87%



الترويج للعلامة
التجارية

Promote
Trade Marks

46%



إبرام الصفقات
التجارية أثناء
المعرض

Sign Contracts
During The
Exhibition

36%



دخول الأسواق
السورية

Enter The
Syrian
Markets

85%



التعرف على
عملاء جدد

Identify New
Clients

24%



الحصول على
وكالات جديدة

Get New
Agencies

70%



زيادة نسبة
المبيعات

Increase Sales
Volume



EXHIBITORS' OPINIONS ABOUT THEIR PARTICIPATION IN BUILDEX 2024

آراء العارضين حول مشاركتهم بمعرض بيلدكس 2024

89%

من العارضين
حققوا أهدافهم من
المشاركة

of exhibitors stated
that their overall
objectives had been met

86%

من العارضين
أشادوا بنوعية
وتخصص الزوار

of exhibitors stated
that the quality and
specialization of visitors
were good

92%

من العارضين
أبدوا رغبتهم بالمشاركة
في الدورة القادمة

of exhibitors
intend to participate
at BUILDEX 2025

46%

من العارضين
أكدوا أنهم أبرموا
صفقات أثناء المعرض

of exhibitors confirmed
that they signed contracts
at the exhibition

84%

من العارضين
أشادوا بعدد الزوار
المحليين والدوليين

of exhibitors stated
that the number of
local and international
of visitors was good

BUILDEX

بيلدكس

المعرض الدولي للبناء

ORGANIZER



FOR EXHIBITIONS
AND CONFERENCES
للمعارض والمؤتمرات

P.O. Box 2683
Damascus - Syria
T +963 11 4433444

F +963 11 4433666
www.agexhibitions.com
info@agexhibitions.com

CO-ORGANIZER: TURKEY & EGYPT



www.pyramidsfair.com
info@pyramidsfair.com

AGENT IN CHINA

Shanghai Maifexpo Co.,Ltd



+86135 0181 6847
(Wechat / WhatsApp)

kate@maifexpo.com
www.maifexpo.com